
Motion till årsmötet angående maxtid för styrelseledamot 
 
Motion 3 
 
För att öka ansvarskännandet och främja ett demokratiskt synsätt och styrande av 
föreningen så föreslår jag att stämman beslutar om att införa en bestämmelse (paragraf i 
stadgarna) att en styrelseledamot endast får sitta i styrelsen max 4 (8år) perioder i följd. 
Personer som suttit i styrelsen kan efter 2år åter väljas in i styrelsen.  
Detta kommer att ge fler medlemmar insikt i hur föreningen sköts och vad styrelsearbetet 
innebär. Det kommer också att innebära ett större ansvarstagande och en mer påtaglig "vi 
anda" i föreningen efter hand. Det är också en demokratifråga att fler medlemmar ges 
möjlighet att medverka i styrelsen och bli mer engagerade i föreningen.  
 
Karlstad 2017-01-04  
Mvh. 
John Aas (lägenhet 1003) 
 
 
Styrelsens svar 
 
De tankar som framförs om att ett större antal personer bör bli delaktiga i beslut och 
styrelsearbete är viktiga. Det finns ett värde i att flera blir delaktiga i bostadsrättsföreningens 
arbete. Det har emellertid visat sig att problemet snarare är det omvända – det är svårt att få 
folk att engagera sig. Det har till exempel visat sig att trots att valberedningen gått ut med 
anslag där den efterlyser fler personer om vill engagera sig har det varit svårt att få tillräckligt 
antal att ställa upp. Detta är en erfarenhet som finns i de flesta föreningar, inte bara 
bostadsrättsföreningar. Kraven på kontinuitet och långsiktig verksamhet gör det också 
olämpligt om en person skulle diskvalificera sig endast för att han eller hon haft en 
styrelsepost i sex år.  
 
Enligt styrelsens mening bör det dock ankomma på valberedningen att beakta behovet av 
förnyelse och kontinuitet i föreningsarbetet.  
 
Med hänsyn till vad som anförts ovan föreslår styrelsen därför att föreningsstämman avslår 
motionen 


